
Chmelár Čaputovej: „Schválením zmluvy
napätie v spoločnosti neopadlo, naopak,
naďalej sa vyhrocuje.“ Podľa Danka
prezidentka splnila svoju misiu: „Presne pre
toto ju vytvorili a financovali“
- CZ24 News | 11. února 2022

SLOVENSKO: Pozrite si ďalšie reakcie politických komentátorov na včerajšie ratifikovanie
vojenskej zmluvy DCA, ktorá vyvoláva značné vášne v slovenskej spoločnosti.

Politológ Eduard Chmelár poukázal na nevídané nasadenie hlavy štátu Zuzany Čaputovej. „Nielenže
nepočkala na konanie referenda, triasla sa tak, že nepočkala ani na to, kým uschne atrament na
podpise predsedu parlamentu. Ešte pri žiadnom zákone sa neponáhľala tak ako pri zmluve,
ktorú podľa prieskumu verejnej mienky odmieta väčšina spoločnosti. Toto nápadné náhlenie
sa je až odpudzujúce. Slovensko už prakticky nemá hlavu štátu. Pani z Pionierskeho paláca
odhodila masku nestrannosti a postavila sa na jednu bojujúcu stranu.“

Tým, že prezidentka odmietla dať, podľa presvedčenia našich špičiek z oblasti ústavného práva,
protiústavnú zmluvu posúdiť ústavnému súdu, tým, že odmietla takýmto spôsobom rozptýliť obavy
občanov a upokojiť atmosféru v spoločnosti, je podľa Chmelára priamo zodpovedná za vyhrotenie
napätia, ktoré ohrozuje sociálny zmier.

„Je škandalózne, že pre Zuzanu Čaputovú je určujúci skôr tlak americkej
ambasády ako vôľa občanov Slovenskej republiky.“

Chmelár upozorňuje, že schválením zmluvy napätie v spoločnosti neopadlo, naopak, naďalej sa
vyhrocuje. „Prispievajú k tomu najmä nezodpovední vládni politici a novinári, ktorí stratili akýkoľvek
rešpekt nielen k oponentom, ale aj k bežným ľuďom, nazývajú ich luzou, dezolátmi, opicami, z druhej
strany zasa počúvame výkriky o potkanoch a šváboch. Je to strašne nezodpovedné, lebo takýto
dehumanizujúci slovník nás posúva k atmosfére fašizmu viac ako uvrieskané hlúčiky neonacistov.“

 

 

Vrcholom pokrytectva je pre Eduarda Chmelára rozhorčenie z prejavu generálneho prokurátora, v
ktorom porovnal okupačnú zmluvu so ZSSR so zmluvou s USA. „Bývalý poradca Ivety Radičovej,
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potom Andreja Kisku a dnes Tomáša Druckera Rado Baťo ho dokonca nazval ruským agentom a
žiada jeho uväznenie. Ak je právna analýza trestný čin, ak vám už nestačí, že sa pokúšate umlčať nás
vo verejnom priestore, hlásim sa do toho väzenia aj ja.“

„Generálny prokurátor pravdepodobne čerpal z mojich informácií, pretože na problém
som ako prvý upozornil už pred niekoľkými týždňami na TA3 a v denníku Pravda. To, že
Maroš Žilinka prirovnal súčasný stav k okupácii, je lož. Porovnal podobne ako ja
príslušné články oboch zmlúv a dospel k záveru, že zmluva so ZSSR bola pre nás
výhodnejšia a menej riziková ako zmluva s USA. Ak Veronika Remišová zasa
mudruje o niečom, čomu nerozumie a vyčíta generálnemu prokurátorovi, že zneucťuje
obete okupácie, tak je to presne naopak. Zneucťujete ich všetci vy, ktorí ste po všetkých
tých strašných historických skúsenostiach za takúto škandalóznu zmluvu s Američanmi
hlasovali, podpísali ju a obhajovali ju. A ak sa chcete vykrúcať, že nežijeme v roku 1968,
tak práve preto by v demokratickom štáte o takejto citlivej zmluve nemalo rozhodovať
politbyro, ale občania.“

Podľa názoru Chmelára je úplne šialené, ako „títo zradcovia“ rozdelili Slovensko a netaja sa tým, že
jeho väčšia časť im je cudzia a odmietajú ju rešpektovať. „Škaredo na to doplatíme. Varujem
všetkých príčetných ľudí, aby sa nevydávali cestou, ktorou nás ťahajú ľudia ako Naď, Krúpa, Korčok
či Šimečka, lebo je to cesta do priepasti.“

Andrej Danko: Čaputovú splnila svoju misiu

Šéf SNS a bývalý predseda parlamentu Andrej Danko vyhlásil, že prezidentka Čaputová v stredu v
podstate podpísala definitívne prítomnosť vojakov USA na území Slovenskej republiky.

„Splnila svoju misiu a presne pre toto ju vytvorili a financovali. Verím, že ak by sa vás
pýtali v najbližšom prieskume, či jej dôverujete, vaša odpoveď bude jasná. Táto nešťastná
žena je ako bublina, ktorá zákonite spľasne,“ komentoval včera Andrej Danko.

Dodal, že dúfa, že Slovákom už je jasné, prečo jej vyhovuje vláda Matoviča, Sulíka, Kollára. „USA
dosiahli jednoducho svoje. Dolár chce zničiť Euro. To, čo sa tu deje, je horšie ako bolo v
socializme. Šíria strach, ničia každého s iným názorom. Ponižujú ľudí, nazývajú ich
dezolátmi a lúzou. Len oni súdruhovia zo Západu, majú patent na rozum. Nikdy som si
nemyslel, že to vyslovím, ale cítim to tak.“

Blaha: Americká okupácia sa začína

Aj podpredseda Smeru-SD Ľuboš Blaha uviedol, že 9. február 2022 sa zapíše do dejín ako deň, kedy
prezidentka Čaputová podpísala „pozývací list“. „Zuzana Čaputová ratifikovala Obrannú dohodu s
USA v rekordnom čase. Americká okupácia sa začína. Vojaci, tanky, jadrové zbrane. A koniec
národnej suverenity. Čaputová ukázala, že má dve tretiny Slovákov, ktorí tu nechcú
amerických vojakov, úplne na saláme. Slováci sú podľa nej „omyl“.“

„Dôležité, že cinkne pätnástka mesačne na účet z ich daní. A americkí bossovia sa



odmenia za služby Washingtonu, don´t worry. Zase vyhrá nejakú fingovanú cenu a z
dcérky urobia hviezdu. Ja len tak rozmýšľam, na čo vôbec tuná Madam Doložka tak dlho
čakala. Krátko pred obedom to schválili vlastizradcovia v parlamente a až podvečer to
podpísala vlastizradkyňa z paláca. Sa čudujem, že to nebolo podpísané už o trištvrte na
dvanásť – to si až doteraz skúšala novú garderóbu? Alebo čakala na pokyn z americkej
ambasády a nevedela sa dovolať? Brinková spala, či čo?“

Blaha hlave štátu Zuzane Čaputovej odkázal, že je vlastizradkyňa: „Pani Čaputová. Ste americká
agentka. Ste hanba národa. A vaša nenávisť k Marošovi Žilinkovi pramení z vašich komplexov
menejcennosti. Vidí to každý. Vy už ani nelezte na ulicu, vážená Madam Doložka. Mamičky budú
ukazovať svojim detičkám , že aha – to je tá vlastizradkyňa, kvôli ktorej nás okupujú Američania.
Nikdy nebuď ani ona!“

 

ZDROJ

https://www.hlavnespravy.sk/chmelar-odkazuje-prezidentke-schvalenim-zmluvy-napatie-v-spolocnosti-neopadlo-naopak-nadalej-sa-vyhrocuje-podla-danka-prezidentka-splnila-svoju-misiu-presne-pre-toto-ju-vytvorili-a-financov/2857258

